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Št. zapisnika: 21/22-24 

Ljubljana, 26. 2. 2024 

Zapisnik 21. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:15. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 20. seje predsedstva 
3. Občni zbor 
4. JZS opravila in realizacija sklepov 
5. Poročila in realizacija sklepov 

5.1. Poročilo predsednika 
5.2. Poročilo tajnika 
5.3. Poročilo blagajnika 
5.4. Poročilo katastra 
5.5. Poročilo JRS 
5.6. Poročilo službe za varstvo jam 
5.7. Poročilo službe za izobraževanje 
5.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
5.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
5.10. Poročilo službe za šport 
5.11. Poročilo službe za jamski turizem 
5.12. Poročila članov predsedstva 

6. Nadzorni odbor 
7. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema zapisnik 20. seje. 

 

Sklep 040/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 20. seje. 

 



Ad. 3 

Pregledali smo aktivna društva in ugotovili, da jih nekaj že več let nima plačane članarine. Ta društva 

moramo obvezno pozvati k poravnavi obveznosti. Eno društvo se poleg tega tudi ukinja. 

 

Sklep 041/22-24: Društvo ŠD Explorer bo ukinjeno in se skladno s tem črta iz članstva v JZS. 

 

Sprejeli smo dnevni red OZ. 

 

Ad. 4 

Ni bilo razprave. 

 

Ad. 5 

Predsednik: 

Opozoril je na to, da se je med gorskimi kolesarji in motokrosisti pojavilo obvestilo, da se jamarji lahko 

prosto vozijo po brezpotju. Društva opozarjamo naj bodo pazljiva na morebitno novo članstvo, ki bi to 

izrabljali in bi bili zato jamarji kmalu na slabšem. 

V četrtek dopoldne gre na sestanek z županom Bovca. 

JZS ima v Ujmi rezerviranih 10 strani za članke o JZS in JRS ter intervencijah. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. Ni posebnosti. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 35.000,01 € 

Plačal je 2074 € DDV-ja, precej dela ima z usklajevanjem z računovodstvom. Za medletno usklajevanje 

z uprave še vedno nismo dobili potrditve. 

 

Kataster: 

Izšla je nova baza jam, ki pokriva gradivo prvega polletja 2023. Dostavili smo gradivo drugega polletja 

2023. Začeli smo z internim vrednotenjem dokumentacije preteklega leta. 

 

JRS: 

V RC KR so imeli vajo na Jelovici. Prejšnji teden smo bili na intervenciji v jami Jelen brdo. Vodja JRS se 
je sestal z direktorjem Uprave, pripravlja pa se še en razširjen sestanek. Ekipa za širjenje ožin je 
pripravljena opraviti morebitne dodatne certifikacije, če se izkažejo za potrebne. 
 
Varstvo jam: 

Vodja SVJ nadaljuje pregled jam. Pregledal je že 15.000 jam. Onesnaženih je okoli 3.000. Spet so ga 

prosili za intervju. Dela na seznamu neturističnih jam, v katerih se izvaja vodenje, in metodologiji izbora 

takih jam. 

 

Izobraževalna služba: 

Ni bilo poročila. 

 



Varnostno tehnična služba: 

Pisal je članke za Jamarja. Dela se tudi na razvoju zaščite za glavo pri prenosu poškodovanca v nosilih. 

 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Ni bilo razprave. 

 

Ad. 6 

Predsednik NO se je dogovoril za sestanek z računovodkinjo. 

Eno od društev je poslalo pripombo na delo JZS – želijo si boljšo informiranost, omenili so delo na 

Kaninu in Rombonu, izrazili željo po jamarskem srečanju. 

 
Ad. 7 

Ni bilo razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:20. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


